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Päätösehdotus    
 

 Vanhusneuvosto merkitsee osallistumisraportit tiedoksi. 
 
Käsittely Kaj Sjöblom, Irja Orava ja Pekka Jäppinen olivat osallistuneet LUVNin 

vanhusneuvoston kokoukseen 16.5. Kauniaisissa. Siellä esitetty aineisto 
on toimitettu vanhusneuvoston jäsenille s-postitse.  

 Kokouksessa käsiteltiin mm. seuraavia asioita: jonotusajat ovat 
lyhentyneet ja takaisinsoitto parantunut. Jonotusajat palveluasumiseen 
ovat maks. 3 kk. Vuokratyövoiman käyttö on vähentynyt, mikä on johtanut 
kustannussäästöihin. Vanhuspalveluihin on käytetty budjetoitua vähemmän 
rahaa.  

 Järjestöavustusten kriteerit muuttuvat, ja uusi hakemus on pitkä ja 
byrokraattinen. Ongelmakohtia voi lähettää Hyte-suunnittelija Johanna 
Pikkaraiselle, joka vie asian eteenpäin. 

 Lisäksi keskustelua herätti hoivakoti Lehmuskartanon kuntoutusosaston 
sulkeminen puoleksi vuodeksi sekä kunnassa oleva kutsutaksibussi. 
Johanna Pikkarainen hankkii lisätietoja bussista.  

 Kokouksen aineisto on luettavissa hyvinvointialueen verkkosivuilta: 
https://luhva-
d10julk.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2024314 

 
 Pekka Jäppinen oli osallistunut vammaisneuovston kokukseeen 8.5.2024, 

jossa käsiteltiin mm. koulujen rakennushankkeita 
esteettömyysnäkökulmasta. Kokouksen pöytäkirja löytyy kunnan 
verkkosivuilta: 

 https://kirkkonummi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&i
d=20241751 

 
 Kaj Sjöblom kertoi elinvoimajaoston kokouksessa 8.5.2024 käsitellyista 

asioista. Neuvosto keskusteli mm. hyvvinvointiavustusten jakoperusteista. 
Vanhusneuvosto toivoo, että jaostossa käsiteltäisiin enemmän hyte-asioita 
ja että vanhusneuvostolla olisi vakituinen edustus siellä. Puheenjohtaja 
Sjöblom on yhteydessä kunnanjohtaja Virpi Sailakseen ja hyte-suunnittelija 
Johanna Pikkaraiseen. Lisäksi osallistetaan uutta kehitysjohtajaa Jaana 
Helinia. Kaj Sjöblom kerää neuvoston kommentit avustuksista ja lähettävät 
eteenpäin vammaisneuvoston puheenjohtajalle Juha-Matti Koskiselle sekä 
jäsenelle Hannele Rauhaselle. Kokouksen pöytäkirja on julkaistu kunnan 
verkkosivuilla: 
https://kirkkonummi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&i
d=20241752 

  
 
 
Päätös Vanhusneuvosto merkitsi osallistumisraportit tiedoksi. 
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Selostus Vanhusneuvoston jäsenet kertovat muissa kokouksissa käsitellyistä 
vanhusneuvostoa koskevista asioista. 

 
  
 
 


